
Zápis z 1. schůze Výboru za přítomnosti členů  Kontrolní komise spolku Matfyz Alumni  

 

Schůzi svolala emailem N. Žaludová z pověření předsedy. 

Předsedající: Z. Němeček 
Zapisovatel: N. Žaludová 

Místo konání: zasedací místnost v suterénu, Matematicko-fyzikální fakulta Univerzity Karlovy, Ke 

Karlovu 3, Praha 2, 121 16 

Datum a čas: 4.12.2015, 13:00 

 
Přítomni za výbor: Z. Němeček (předseda), H. Nyklová (místopředsedkyně), M. Vyšinka, N. Žaludová, K. Diviš, 

O. Vostal. Přítomni za kontrolní komisi: M. Frost, M. Vlach. Omluveni: V. Kopecká (tajemník), T. Jirotka 

  

N. Žaludová představila navrhovaný program schůze, který se skládal z: 

 

1. Informace o stavu změny o.s. na spolek a registrace nových stanov 

2. Informace o stavu účtu, počtu členů 

3. Spolupráce spolku Matfyz Alumni s Alumni UK  

4. Schválení zájemců, kteří nejsou absolventi MFF UK, o členství v Matfyz Alumni 

5. Volba hospodáře spolku 

6. Různé 

 

 

1. Informace o stavu změny o.s. na spolek a registrace nových stanov  

K. Šolcová informovala o stavu podání změny stanov na e-justice. Registrace změn stanov na 

ministerstvu je v procesu, vyřizuje K. Šolcová. 

 

2. Informace o stavu účtu, počtu členů 

N. Žaludová z pověření omluvené nepřítomné V. Kopecké informovala o stavu účtu a počtu členů  

- Ke 23.11.2015 je na účtu 23 213,88 Kč 

- K 3.12.2015 je 300 členů, 10 čeká na zaplacení a 8 na schválení 

 

3. Spolupráce spolku Matfyz Alumni s Alumni UK 

M. Vlach referoval o schůzce, kterou měl s L. Rovnou. Jedná se o navázání spolupráce Klubu Alumni 

UK (dále KA UK) a spolku Matfyz Alumni. Vznikla by smlouva mezi KA UK a spolkem Matfyz 

Alumni. Zájemci o členství Matfyz Alumni by se mohli přihlásit i do spolku KA UK a obráceně. KA 

UK by pro členy Matfyz Alumni mohl organizovat např. prohlídku Karolina. Členové KA UK mají 

např. vstupy do knihoven UK, o které mají zájem i členové Matfyz Alumni (zde se dosud nepodařilo 

domluvit spolupráci). Členství v KA UK je zdarma a pro využití benefit programu je třeba zakoupit 

kartičku za 200,-.  

Výbor má do příště rozmyslet, jak by fungovalo členství navzájem a jaké by byly poplatky. 

 KA UK a Matfyz Alumni se předběžně dohodli na užší vzájemné spolupráci - 

zájemci o členství v Alumni Matfyz budou mít při registraci možnost 

volby stát se současně členem i KA UK - motivací bude zvýhodněné 

členství (doba trvání vs. poplatek v Alumni Matfyz) a možnost využívat 

průkaz K.A. 

  Výhodou je možnost vyjednávat benefity pro absolventy jen jednou 

(vázané na průkaz KA UK), možnost „rozložení sil“ při realizací 

nejrůznějších akcí a současně také podpora v propagaci. 

 Nyní se připravuje: 

  - smlouva upravující vzájemnou spolupráci 

  - technické otázky - propojení databází kontaktů, možnost označení 

             průkazu KA UK tak, aby byl její nositel identifikován současně s fakultou" 

 



Hlasování: 

Bude se jednat o navázání spolupráce klubu KA UK a spolku Matfyz Alumni.  

Mandát k jednání za spolek Matfyz Alumni obdržel RNDr. Martin Vlach, PhD. 

PRO: 6, PROTI: 0, ZDRŽEL SE HLASOVÁNÍ: 0 

Návrh byl přijat. 

 

4. Schválení zájemců, kteří nejsou absolventi MFF UK, o členství v Matfyz Alumni  

RNDr. Karolína Šolcová se stane členem Matfyz Alumni, i když není absolventem MFF UK. Členství 

bude formou „příznivce“.  

PRO: 6, PROTI: 0, ZDRŽEL SE HLASOVÁNÍ: 0 

Návrh byl přijat. 

Byl přednesen návrh, aby zájemci o členství Matfyz Alumni, kteří nejsou absolventi, při registraci 

uvedli (prostřednictvím emailu) důvod, proč se chtějí stát členy spolku. Výbor je potom 

schválí/neschválí. Rozhodnutí o stávajících zájemcích o členství (Dominik Legut, Filip Hofman, 

František Vyhnálek) bylo odloženo na další jednání Výboru poté, co zájemci písemně dodají 

zdůvodnění požadavku na členství. Pro studenty, zejména nižších ročníků, je vhodnější studentský 

spolek Matfyzák a na členství ve spolku matfyz Alumni mohou počkat, až se stanou absolventy. 

 

 

5. Volba hospodáře spolku 

Návrh: RNDr. Naďa Žaludová  

PRO: 6, PROTI: 0, ZDRŽEL SE HLASOVÁNÍ: 0 

Návrh byl přijat. 

 

6. Různé 

 

a) H. Nyklová navrhla úpravu webových stránek, aby text nevyzníval tak, že spolek Matfyz Alumni je 

hlavně o slevách, ale že je především o kontaktu absolventa s fakultou a že se jedná o prestižní 

členství. O tomto bodě se diskutovalo, ale nehlasovalo se. 

 

b) Z. Němeček navrhl nabízení doživotního členství spolku Matfyz Alumni. O tomto bodě se 

diskutovalo, ale nehlasovalo se. 

 

c) Diskutovalo se o zvolení čestného předsedy spolku. Volba se odložila na později, o tomto bodu se 

nehlasovalo. 

 

d) K. Šolcová představila návrhy, u které banky založit účet spolku (ČSOB, FIO, KB nebo ČS). 

Porovná se více možností, kde by mohl být účet založen. 

M. Vlach informoval, že účet bude spravovat fakulta do cca dubna, než se zapracuje hospodář. Z. 

Němeček je pověřen, aby toto dohodl s Ing. Lankovou – vedoucí hospodářského oddělení fakulty. 

Návrh: Volbu banky pro účet Matfyz Alumni odložíme na příští rok – cca duben. Volba banky byla 

odložena i z důvodu absence potřebných dokladů (spolek ještě není převeden na o. s.) 

PRO: 6, PROTI: 0, ZDRŽEL SE HLASOVÁNÍ: 0 

Návrh byl přijat. 

 

e) N. Žaludová informovala o zbývajících voucherech od našich partnerů. K dispozici je 10ks 

voucherů na 500,- do restaurace Buket a 8 ks voucherů od Autobusové dopravy Jadran Express na 

slevu 400,-. Navrhovalo se část voucherů do Buketu použít pro studenty MFF UK např. jako cenu za 

nejlepší bakalářskou práci a zbytek poskytnout do tomboly plesu MFF UK. Vouchery Jadran Express 

věnovat do tomboly plesu MFF UK. O tomto návrhu se nehlasovalo, N. žaludová je pověřena zjistit, 

jaké ceny a kdy se studentům se předávají. 

 

f) K. Šolcová informovala o plese MFF UK. Ples pořádá spolek Matfyzák a uskuteční se 3.3.2016 na 

Žofíně. Bude mít od spolku Matfyzák cca 50ks lístků (výměnou za dary do tomboly od absolventů 

Matfyzu, kteří pracují ve větších firmách – např. Allianz).  



Výbor má rozmyslet, pokud chce pro nějakého významného absolventa lístek do VIP Primátorského 

salónku, kde bude sedět pan děkan.  

Navrhovalo se, zda by bylo možné spolek Matfyzák požádat, aby členové Matfyz Alumni měli 

přednostní právo na rezervaci lístků na ples. K. Šolcová zařídí a informaci napíše do newsletteru, který 

se posílá členům Matfyz Alumni. 

 

g) Další návrh byl, aby se na ples umístil roll up s logem a informacemi Matfyz Alumni, který by se 

potom používal k vystavení na dalších akcích pořádaných spolkem nebo fakultou. Roll-up by byl 

hrazen z prostředků Matfyz Alumni (do výše cca 3000 Kč vč. DPH). O tomto návrhu se hlasovalo. 

PRO: 6, PROTI: 0, ZDRŽEL SE HLASOVÁNÍ: 0 

Návrh byl přijat. 

 

Schůze byla ukončena 14.40 hod. 

Příští schůze se uskuteční předběžně v polovině února 2016. 

  

 

Zapsala: Naďa Žaludová, 4.12.2015 

 


